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Protokół Nr LI/2018 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 07 listopada 2018 r. 

 

LI Sesja piątej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się  

07 listopada 2018 r. w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Nowym Mieście Lubawskim przy  

ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 1. Obrady rozpoczęły się o godz. 1400,  

a zakończyły ok. godz. 1450. 

Ad. 1  

 Otwarcie LI Sesji Rady Powiatu 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski. 

Przewodniczący przywitał wszystkich przybyłych na sesję.  

Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2),  

- Sekretarz Powiatu Ewa Kalisz – Górzkowska, 

- Główny Księgowy Sebastian Kiński, 

- Radca Prawny Maciej Sikorski,  

- przedstawiciele mediów: Grzegorz Podkomorzy z Tygodnika Internetowego.  

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w sesji uczestniczy 15 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Nieobecna była radna Agnieszka Stajszczak oraz radny Zbigniew Ziejewski. 

Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował, żeby Sekretarzem obrad był radny Henryk Rogoziński. 

Przewodniczący zapytał czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. Radny 

Rogoziński wyraził zgodę. Wszyscy głosowali „za”. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad, który radni otrzymali w materiach sesyjnych 

(załącznik nr 3)  

Zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi do porządku obrad. Radni nie zgłosili uwag. 
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Przewodniczący zapytał kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad. Głosowało 15 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie LI Sesji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z L Sesji Rady Powiatu.  

6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/291/2017 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2018 – 2034 ze zm. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/292/2017 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2018 r. ze zm. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na 2019 rok wysokości opłat za usuwanie 

pojazdów z dróg i ich przechowywanie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na 2019 rok wysokości opłat za usuwanie statków 

lub innych obiektów pływających z obszaru wodnego i ich przechowanie. 

12. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie obrad LI Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad. 5 

 Przyjęcie protokołu z L Sesji Rady Powiatu  

Sekretarz obrad L Sesji Rady Powiatu Marek Piątkowski poinformował, że zapoznał się  

z protokołem i nie ma do niego zastrzeżeń. Radny wnioskował o przyjęcie protokołu bez 

odczytywania. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr L/2018. „Za” głosowało 

15 radnych. 
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Ad. 6 

 Sprawozdanie z prac Zarządu  

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 05 do 30 

października 2018 r. oraz protokoły z posiedzeń Zarządu w dniach: 28 września oraz 04 i 12 

października 2018 r. (załącznik nr 4) 

Przewodniczący poprosił o krótkie uzupełnienie sprawozdania. 

Starosta Andrzej Ochlak przedstawił uzupełnienie sprawozdania: 

- 13.10 - uroczystość odsłonięcia tablicy pamiątkowej na cmentarzu poewangelickim w Kuligach; 

jubileusz 70-lecia działalności KGW w Tereszewie; 

- 15.10 - spotkanie z Elżbietą Mazur /Fundacja Rozwoju Warmii i Mazur/ - podsumowanie 

projektu realizowanego wspólnie z Powiatowym Urzędem Pracy;  

- 16.10 - uroczystość z okazji Dnia Edukacji Narodowej w Zespole Szkół Zawodowych  

w Kurzętniku; 

- 17.10 - ostatnia rada budowy ZDP w sprawie remontu drogi Skarlin – Lekarty – Nowy Dwór; 

- 18.10 - posiedzenie Powiatowej Rady Rynku Pracy; konferencja w Starostwie organizowana  

wspólnie z Ośrodkiem Doradztwa Nauczycieli; 

- 19.10 – konferencja w Powiatowym Centrum Rozwoju Edukacji na temat realizacji projektu 

„Moja pasja kluczem do sukcesu”; Dni Seniora w Miejskim Centrum Kultury; uroczyste otwarcie 

drogi gminnej w Gwiździnach (przy boisku piłkarskim)  

- 23.10 – z wizytą do powiatu przyjechali: Komendant Wojewódzki Policji oraz jego Zastępca, 

celem spotkania była wizytacja wyremontowanego posterunku policji w Biskupcu; Dzień Seniora 

w Mszanowie; 

- 25.10 – obchody 100-lecia terenowych organów wojskowych w Olsztynie; 

- 02.11 – podpisanie aktów notarialnych na wykup ziemi pod realizowane inwestycje drogowe. 

Ad. 7 

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący zapytał czy radni mają wnioski lub zapytania. 

Radna Ewa Dembek powiedziała, że na koniec poprzedniej kadencji radni otrzymali zestawienie 

dotyczące zadłużenia, realizacji inwestycji, wydatków majątkowych itd. Radna dodała, że 

liczyła bardzo iż dziś radni otrzymają podobne zestawienie dotyczące V kadencji. Radna 

stwierdziła, że wie iż teraz jest taka moda, że wszyscy mówią dobrze o tym co tu i teraz,  

a o poprzednikach się nie wspomina. Radna stwierdziła, że jej zdaniem poprzednia i obecna 

kadencja to dobre kadencje. A zestawienie byłoby dobrym dokumentem i tego świadectwem. 
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Radni nie mieli innych wniosków i zapytań. 

Ad. 8  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/291/2017 Rady Powiatu  

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2018 – 2034 ze 

zmianami 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr LI/371/2018 (załącznik nr 5) 

podjęto jednogłośnie.  

Ad. 9 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/292/2017 Rady Powiatu  

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

powiatu nowomiejskiego na 2018 r. ze zmianami 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr LI/372/2018 (załącznik nr 6) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 10 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na 2019 rok wysokości opłat za usuwanie 

pojazdów z dróg i ich przechowywanie 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr LI/373/2018 (załącznik nr 7) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 11 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na 2019 rok wysokości opłat za usuwanie 

statków lub innych obiektów pływających z obszaru wodnego i ich przechowanie 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr LI/374/2018 (załącznik nr 8) 

podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 12 

 Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Starosta powiedział, że jeżeli radni sobie życzą, to takie zestawienie można przygotować. Dodał, 

że uzgodni to z p. Skarbnik. Stwierdził, że jeżeli on się wypowiadał na temat dokonań, to zawsze 

mówił o zasługach całej Rady.  

Radna Dembek przyznała rację Staroście, że on tak mówił, ale były osoby, które mówiły co 

innego. 

Starosta poprosił, aby kwestię przygotowania zestawienia pozostawić do jego decyzji.  

Ad. 13 

Sprawy różne 

Starosta poinformował, że wszystko wskazuje na to, że 22 listopada odbędzie się pierwsza sesja 

nowej kadencji Rady. Sesje będą wyglądały nieco inaczej – chodzi o kwestię elektronicznego 

głosowania i nagrywania obrad. Starosta zaproponował, aby 20 listopada odbyło się spotkanie – 

szkolenie radnych w celu przygotowania się do tych zmian.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

Radni: Ewa Dembek, Elżbieta Grzonkowska, Paweł Dreszler oraz Adam Głowacki pogratulowali 

wyboru nowym radnym i podziękowali za współpracę w V kadencji Rady. 

Ad. 14 

Zakończenie obrad LI Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady LI Sesji piątej kadencji 

Rady Powiatu. 

     

 Protokół sporządziła:           Przewodniczący Rady Powiatu 

  Anna Andrzejczak                           Kazimierz Wiśniewski 


